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Szilva, répa, krumpli tej és tojás. Ezeket a

terményeket hozták első alkalommal a helyi gazdák a mányi iskolába, ahol holnap
már az ő terményeikből készült ételeket ehetik a gyerekek.
A vidékfejlesztési tárca abban bízik, hogy több ezren élnek majd az új
jogszabály adta lehetőséggel és így közvetlenül kerülhetnek az iskolák,
kórházak bölcsődék asztalaira a magyar gazdák terményei - mondta
Fazekas Sándor vidékfejlesztési miniszter a Hársfadombi Általános Iskola udvarán
tartott tájékoztatón.

Nagy Anna kormányszóvivő ismertette a módosított közbeszerzési törvény
részleteit. A közétkeztetést végző intézmények mostantól közbeszerzés nélkül,
közvetlenül a helyi termelőktől vásárolhatják meg többek között a nyers húst, a
zöldséget, gyümölcsöt, mézet, tojást és tejtermékeket.
A miniszter örömmel szólt arról, hogy végre itt olyan sárgarépákat láthatunk,
amelyeknek nem kellett több mint 1800 km-t megtenniük, hogy a húslevesesbe
kerüljenek.

Hozzátette, hogy a kereskedelmi lánc lerövidülésével a kistermelők piacra jutási
esélyei növekednek. A helyi beszerzés lehetőségével kevesebb terményt
utaztatnak közúton, így a közlekedési eredetű légszennyezés is csökken. A
természet nem bírja sokáig elviselni az ilyen értelmetlen áruszállítások okozta
környezeti károkat, és a fogyasztók sem fizetnek felesleges költségeket.

Fazekas Sándor hangsúlyozta, hogy a törvénymódosítás fontos lépés a
kormány eltökélt célja felé, hogy a magyar termelők könnyebben
juttassák el terményeiket a magyar piacokra. További előnye, hogy
összekapcsolódhatnak a helyi élelmiszertermelés, feldolgozás és
értékesítés rendszerei.
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Ugron Zoltán, Mány polgármestere tájékoztatta az újságírókat, hogy örömmel
fogadták az új jogszabályt, mert a jövőben olyan gazdáktól szerezhetik be a friss
élelmet, akiket ismernek.

Konrád Istvánné a Magosz elnökségi tagja az érdekvédelmi szervezet nevében
üdvözölte a módosított törvényt. Ígéretet tett arra, hogy országszerte segítenek a
jogszabály részleteinek megismertetésében.

A termelők nevében Bokodi Sándor helyi gazdálkodó - aki tejet és zöldségeket
hozott- elmondta, hogy régóta várnak erre a lehetőségre. Az elmúlt években nem
segítették kellőképpen a magyar gazdákat, de az új kormány több biztató lépést
tett a termelők érdekében.

A sajtótájékoztató végén a szilvát, tojást, tejet és zöldségeket hozó gazdák
átadták terményeiket az iskola élelmezésvezetőjének, aki megköszönte a
másnapi ebéd friss, helyben termelt alapanyagait.
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